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Geen reactie dus gaan

van:[NCEENCEE oa n>
Verzonden: dinsdag 24 november 2020 14:01

Aan: 5.1.2e ) BERR @ minvws.nl>

cc: 5.1.2e ) EAE @minvws.nl>

Onderwerp: RE: GO / NO GO interop

Hall ofa PL]

1471959

lk begreep vans enBEd -t jij met de minister zou hebben geschakeld over onderstaande ERE vandaag vrij, maar ik vroeg

me af of hier al een reactie op was gekomen. lk heb straks nog overleg met de bouwers om morgen of donderdag met de wijziging

in de app live te gaan. Kun jij aangeven of iets in dit politieke proces een livegang tegen houdt?

Met vriendelijke groet,
5.1.2e

T: +31 79 368 10 00

www.vka.nl

goen of uitbesteden?

van: INESEDNESEo viv oi»Verzonden: maandag 23 november 2020 13:53

aan:IEEE)
Onderwerp: RE: GO / NO GO interop

Ik zou bijBEN: redenering even checken. Ging mij vooral om of hij signalen had of EK het ging agenderen of niet

Verzonden: maandag 23 november 2020 13:45

Aan: 5.1.2e vka.nl>

cc: 5.1.2e ) < minvws.nl>

Onderwerp: RE: GO / NO GO interop

Hoi Een BES

minvws.nl>; [EEE vka.nl>



1471959

Uit de reactie var EE eerder vandaag haalde ik dat de minister niet zo’n voorstander was van enkel coalitie informeren en

juist vanuit openheid via brief heeft geinformeerd .

Waar het in de brief naar de TK een slechts een klein onderdeel was van een groter geheel, is de EK hier bij brief van 18 nov heel

specifiek over geinformeerd.

Het heeft bij de TK debat geen vragen opgeleverd. EK leden hadden hun TK fractie ook kunnen vragen om hier een vraag over te

stellen, zeker nu ze zo specifiek zijn geinformeerd.

Specifiek over informeren op woensdag, toezenden van de amvb op vrijdag en maandag rondje bellen is misschien wel heel erg de

nadruk leggen op iets relatief kleins.

Bovendien staan de redenen al in de brief van woensdag [JEEP heeft dus ook niets nieuws meer om te brengen.
Ik probeerde je al even te bellen, maar je nam niet op. Het lijkt mijzelf niet opportuun, maar als jij het wilt dan leg ik het

aan oor.

Groeten,

Verzonden: maandag 23 november 2020 13:19

aan:IEEEDNBEEECo ninvws i>
Onderwerp: FW: GO/ NO GO interop

Zie onderstaande reactie van Eg Is het nog een optie om dit te doen? En zo ja, kun jij dat vragen of is het handig als ik dat doe?

Groet

Verzonden: maandag 23 november 2020 13:18

Aan: ) <EEE @minvws.>;IEEE
minvws.nl>; @minvws.nl>

Onderwerp: RE: GO / NO GO interop

Dank! Mijn twijfel ligt vooral bij de EK. Zij kunnen nog vragen om debat. Misschien | 5120 NER om vandaag een rondje te

doen?

Verzonden: maandag 23 november 2020 13:17

Aan: minvws.nl>; ) minvws.nl>;IEEE
) minvws.nl>minvws.nl>;

Onderwerp: GO/NO GO interop

Hallo Allen,



1471959

In het proces tot aansluiting op de EFGS hebben wij een GO / NO GO moment ingebouwd op 23 november (vandaag). Dit moment

is ingebouwd om onze aanvraag bij de EC nog terug te trekken / de go live datum aan te passen. Hierbij vraag ik aan jullie de

bevestiging voor een GO. Onderstaand heb ik een korte opsomming gemaakt van de huidige status van aansluiting en milestones.

Graag ontvang ik van jullie een reactie op deze vraag en/of eventueel aanvulling met actiepunten die nog afgerond/opgepakt
moeten worden om een GO te krijgen die niet in onderstaand overzicht staan.

Met vriendelijke groet
5.1.2e

Politiek/ Juridisch:
- In Kamerbrief van 17 november is voornemen eerdere aansluiting gemeld, geen vragen gesteld.
- In MR is de toelichting meegestuurd dat er een voornemen is om eerder aan te sluiten, geen vragen gesteld.
-  AMVB is goedgekeurd door MR afgelopen vrijdag
-  AMVB is vrijdag ter voorhang verstuurd naar 1*en 2° kamer

- Concept DPIA is voorgelegd aan deelnemers EFGS, geen opmerkingen gekregen.
- Op basis van VWS FG-advies worden nog enkele wijzigingen doorgevoerd. De definitieve DPIA wordt woensdag opgeleverd

en daarna nog vertaald.

- Privacy statement is aangepast, wordt voor woensdag aangepast op website en vertaald.

- Definitieve “goedkeuring” van onze aanvraag bij EC staat gepland voor 25 nov (woensdag)

Technisch:

-  Dryrunis afgerond, zonder openstaande bevindingen
-  Testen voor back-end wordt nu gedaan in acceptatie en productie: uitvoering van testen is on going, maar geen reden om

aan te nemen dat we een livegang deze week niet gaan redden.

-  PENtest grotendeels afgerond. Brenno adviseert (voorlopig) positief: software geschikt voor vrijgave en op dit moment

geen onverantwoorde risico's. Definitieve rapportage volgt in december, maar is geen reden om livegang tegen te gaan.

Communicatie:

-  Teksten voor coronamelder.nl, rijksoverheid.nl en helpdesk CoronaMelder zijn in concept af en liggen nu bij communicatie

om definitief te maken. Zouden woensdag gereed moeten zijn in NL en EN, overige talen z.s.m., maar wellicht deze week

al.

o Review op die teksten uitgevoerd door Joost B, Jaap H, Roger, DirkWillem en mijzelf.
-  Teksten voor app zijn klaar en vertaald. Wordt nu nog gewerkt aan URLs op coronamelder.nl om naar te verwijzen.
-  Communicatie heeft eerder aangegeven dat persberichten worden gecombineerd met informeren kamer, die planning

loopt dus niet gelijk met livegang interop.

o Gaan vanmiddag in communicatie overleg bespreken, want een persbericht is wel gewenst waarschijnlijk.

Persbureau zou dat bericht gaan opstellen. Planning en tekst daarvoor volgt.

Tijdslijn livegang:
- Eis vanuit juristen was om gebruikers minimaal 3 dagen voor 30 nov op de hoogte te stellen van wijziging interop

functionaliteit

o Planning voor livegang wijziging app op woensdag of donderdag (met eventueel uitloop naar vrijdag, afhankelijk van

voortgang testen)
o Planning voor livegang wijziging in back-end voor zondagavond 20.30uur
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